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Problematika
vzgoje in izobraževanja

Kje so učitelji?
Na zadnji seji skupščine občine Ljubljana-

Šiška so skupaj s samoupravno interesno
skupnostjo občine za izobraževanje razpravlja-
li o organiziranosti. prikazu stanja, program-
skih ciljih in nekaterih problemih vzgoje in iz-
obraževanja v šišenski občini.

Šišenske osnovne šole obiskuje 8.409 učen-
cev v 29 oddelkih. Od tega obiskuje celodnev-
no žolo 790 otrok ali 9,4 odslotka. Učiteljev je
409. Med njimi jih ima 177 srednjo izobrazbo,
156 višjo izobrazbo ter 76 visoko izobrazbo.
Prirnanjkuje pa še vedno 64 učiteljev za delo
v podaljšanem bivanju. Učni uspshi so doka.i
razveseljivi. Lani je v Siški izdelalo 99.37 od-
stotka učencev. Od skupaj 8.409 šolarjev ni iz-
delalo razreda 6,59 odstotka učencev. Še pred
petimi leti pa ni izdelala kar dobra petina
vseh učencev.

Tudi uspehi pri uvajanju celodnevne šole
so omembe vredni. V šišenski občini obisku-
jejo šolo s celodnevnim poukom v dveh osnov-
nih šolah. v Pirničah in Smartnem, v Šent-
vidu pa le učenri prvih in drugih razredov na
osnovni šoli Alojza Kebeta. V jeseni pa bo
celodnevni pouk uvedla tudi novozgrajena šo-
la v Kosezah, ki bo imela 24 učilnic, telovad-
nico in druge prostorske možnosti za ta na-
čin pouka. Tako bo celodnevno šolo obiskova-
lo 1.510 otrok, kar predstavlja 17,8 odstotka
vseh šoloobveznih otrok.

Med problemi na področju izobraževanja v
cbčini pa so prisotna predvsem kadrovska pro-
blematika, nagrajevanje prcsvetnih delavcev,
stanovanjska problematika in materialni polo-
žaj. V šolskem letu 1975—1976 je v osnovnih
šolah občine poučevalo le 87 odstotkov delav-
cev z ustrezno izobrazbo, zato bo v srednjeroč-
nem obdobju treba posvetiti večjo skrb izbolj-
šanju kadrovske stmkture v osnovnih šolah.
Na področju izobraževanja je dokaj problema-
tična tudi stanovanjska problematika, nagraje-
vanje prosvetnih delaveev pa. kot je znano. že
nekaj let moeno zaostaja za gospodarstvom in
je v okviru družbenih dejavnosti na zadnjem
mestu. Tudi vsakoletno povečanie sredstev za
materialne stroške ne dohaja dejanskega po-
večanja teh stroškov. Zato so že na nrrinimum
zman.išana sredstva za investicijsko vzdrževa-
nje, ukinjeno je sofinanciranje prehrane učen-
cev in dodatki za materialne stroške šolam z
dvoizmenskim poukom.

Na skupnem zasedanju so po razpravi de-
legati sprejeli vrsto spodbudnih sklepov za ure-
ditev problematike na področju vzgoje in iz-
obraževanja. Posebno so poudarili. da je po-
Irebno podpirati prizadevanja za razvoj celo-
dnevne šole. Do prehoda vseh šol na celcdnev-
ni pouk pa naj bi še napx~ej razvijali oddelke
podaljšanega bivanja, še posebno za učence.
katerih oba starša sta zaposlena.

Za ureditev materialnega položaja vzgojno-
izobraževalnih organizacij bo treba v letoš-
njem letu doseči, da se pedagoško delo druž-
beno ustrezno ovrednoti, izdelati dolgcročni
program za investicijsko vzdrževanje in zago-
toviti sredstva za pcstopno ter načrtno uresni-
čevanje.

Izrednega pomena bj bila tudi reorganiza-
cija v šolstvu in v WZ, za katero se v Šiški
zavzemajo. Do jeseni naj bi se te organizacije
crganizirale v dve OZD s skupno finančno.
tehnično in pravno šolo.

STEGENSKA ODSLEJ
KAVADARSKA

22. jimija bodo dosedanjo Stcgensko
ulico preimenovali v Kavadarsko ulico
v znak plodnega sodelovanja med pobra-
tcnlma občinama Šiška in Kavadarci.
Sklep o tem je že sprejela mestna skup-
ičina na svoji majski seji.

UREDiTEV STADIONA

Stadion Sportnega društva Ilirija v Zgornj
Siški, na katerem bo osrednja proslava ob ob
činskem prazniku, bo za to priložnost dobi
nekoliko spremenjeno podobo. Največje spre
membe bodo doživele tribune za gledalce ol
nogometnem igrišču. Seveda bodo vse izbolj
šave ostale tudi po proslavi občinskega praz
nika.

^AGLICA NA CELOVŠKI

Delo na križišču Drenikove in Celovške ji
steklo z neverjetno naglico.

GOSTOVANJE KAVADARČANOV

V tednu praznovanja občinskega praznik;
bo v Siški gostcvala 50-članska folklorna sku
pina in narodno zabavni ansambel iz pobra
lene občine Kavadarci. Poleg nastopa n<
csrednji proslavi bodo Kavadarčani nastopil
tudi v Vodicah, Sori in nekaterih večjih de
lovnih organizacijah.

DR. O ODSLEJ TIKVEŠ

Motel Dr. O se bo od srede junija imenova
Tikveš. Vendar pa sprememba ne bo le v ime
nu. temveč tudi v notranji opremi. saj bo mc
lel odslej urejen v makedonskem stilu, v mc
tel pa bodo hodili predvsem tisti. ki si bodi
zaželeli makedonske kulinarične specialitet'
;n nacionalne pijače.

NOV ASFALT

V počastitev občinslsega praznika bo-
do v Siški odprli dve novi. asfaltirani
cesti. Koseška cesta bo dobila asfaltno
prevleko. veliko bolj pomembna prido-
bitev pa bo Drenikova cesta s svojim
podvozom in modernim križiščem s Ce-
lovško cesto.

PODPIS LISTINE

V kinu Šiška bo 22. junija zaključna
šolska prireditev, na kateri bodo pred-
stavniki o&novne šole Riharda Jakopiča
podpisali listino o pobratenju z osnovno
šolo Goce Delčev iz Kavadarcev.


